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Z A P I S N I K 

 

sa 12. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 

održane dana 12. ožujka 2024. godine 
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Z A P I S N I K 

 

sa 12. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 12. 

ožujka 2024. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 10,00 

sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2.DINO PAVOKOVIĆ 

3. MILAN KRMPOTIĆ 

4. HELENA HEGEDIŠ 

5. DINKO BEGOVIĆ 

6. IVANKA POSPIHALJ 

7. MARINA HOLEC 

8. DARIO VRANEK 

9. ĐURO RIPLI 

10. VEDRANA JOZINOVIĆ 

11. MATEA MALENJAK 

12. MAJA POJE 

13. MAJA JURLINA  

14. LUKA PODNAR 

15.  IVAN GOJEVIĆ 

16. JOSIP MAREKOVIĆ 

17. IVONA PANKAZ 

18. MANDICA BOLOBAN 

19. MIRKO BUŠLJETA  

20. ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ 

21. NIKOLA TOMIĆ 

22. MATE VUKUŠIĆ 

23. DANIJEL BIJUK 
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24. NIKOLA DENGORICIJA 

25. SMILJA VUJIĆ 

 

  ODSUTNI VIJEĆNICI: Mile Bićanić, Darko Božičković, Nada Pintar, Boris 

Ćaleta Car, Zdravko Kovačević i Hrvoje Svodboda. 

 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenici 

župana Marijo Klement i Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela Županije i ravnatelji 

ustanova kojih je osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici HTV i lokalnih radio postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića , 

zamjenike župana Marija Klementa i Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te 

ravnatelje ustanova čiji je osnivač Županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na 

dnevnom redu današnje sjednice i ostale prisutne.  

                      Prozivkom je potom  utvrđen kvorum nazočnih vijećnika, te je utvrđeno da je od  

ukupno 31 vijećnika današnjoj sjednici je nazočno 25 vijećnika.  

  

Za današnju sjednicu  predložio je Dnevni red iz poziva, a u međuvremenu je 

stigao i prijedlog župana da se isti dopuni točkom 5. „Razmatranje prijedloga Odluke o 

izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaća za službenike i namještenike u 

upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije“. Uslijedilo je izjašnjavanje o prijedlogu 

dopune dnevnog reda te je isti jednoglasno usvojen. Upitao je ima li još prijedloga za izmjenu 

ili dopunu predloženog dnevnog reda? Kako više nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu 

dnevnog reda, uslijedilo je izjašnjavanje o dnevnom redu u cjelini. 

 

AKTUALNI SAT 

1. Ovjera zapisnika sa 11. sjednice  Županijske skupštine 

2. Donošenje Rješenja o razrješenju potpredsjednika Županijske skupštine 

3. Donošenje Rješenja o izboru potpredsjednice Županijske skupštine 

4. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Virovitičko-podravske županije 

5. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o visini turističke pristojbe na području 

Virovitičko-podravske županije za 2025. godinu 

6. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Savjeta mladih 

Virovitičko-podravske županije 

7. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju mišljenja na prijedlog Mreže javne 

zdravstvene službe 

8. Razmatranje Godišnjeg Izvješća o provedbi Plana razvoja Virovitičko-podravske županije 

za razdoblje od 2021. do 2027. godine za 2023. godinu 

9. Razmatranje Izvješća o radu: 
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 a) Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica u 2023. godini 

 b) Upravnog vijeća Doma zdravlja Virovitičko-podravske županije u 2023. godini 

c) Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije u 2023. 

godini 

d) Upravnog vijeća Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske 

županije u 2023. godini 

10. Razmatranje Izvješća o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije u 2023. 

godini,  

11. Razmatranje prijedloga Programa rada Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije u 

2024. godini 

12. Razmatranje prijedloga Odluke o otpisu potraživanja Virovitičko-podravske županije po 

kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske županije za kreditiranje razvitka i 

obnove poljoprivrede 

13. Razmatranje prijedloga Odluke o razrješenju jednog člana Službeničkog suda za područje 

Virovitičko-podravske županije  

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik Skupštine  utvrđuje da je jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez suzdržanih glasova i bez glasova protiv) usvojen dnevni red današnje 12. 

sjednice. 

 

AKTULANI SAT 

 SANJA KIRIN – Klub vijećnika HDZ-HSLS – pozdravila je nazočne i slušatelje i 

istakla da ima tri pitanja. Virovitičko-podravska županija je prva županija koja je ugovorila 

opremu i izvođenje radova za cjelodnevne škole. Gospodine župane možete li nam dati 

detaljnije informacije – što se sve ugovorilo i što se sve treba odraditi? Drugo pitanje je za 

dožupana – kakva su ulaganja u prometnu infrastrukturu na području Virovitičko-podravske 

županije i što je novoga u smislu prometnog povezivanja VPŽ sa Zagrebom i ostatkom 

Hrvatske? Čuli smo da je stupila na snagu nova Mreža hitne medicine, pa me zanima da li je 

došlo do promjena u sastavu timova Hitne medicine na području VPŽ, te što se poduzelo u 

smjeru obnove voznog parka jer smo čuli da je isti dotrajao?  

 IGOR ANDROVIĆ – pozdravio je nazočne i slušatelje i zahvalio na pitanjima. U 

eksperimentalni program cjelodnevnih škola ušle su 4 matične škole (OŠ Bukovica, Gornje 

Bazje, Zdenci i Suhopolje)  i 17 područnih škola, što je oko 1000 učenika na VPŽ. Po tom 

konceptu škola organizira cjelodnevne aktivnosti u školi. Učenici imaju obaveznu redovitu 

nastavu i izborni dio dogovoren prema interesima i potrebama učenika, roditelja i obitelji. 

Učenicima ovaj program donosi nova znanja, pomoć pri učenju i izvršavanju školskih 

obaveza, više slobodnog vremena za obiteljski život, usvajanje zdravih navika, nove tjelesne 

aktivnosti, besplatni školski obroci, te besplatan program dosadašnjeg plaćenog produženog 

boravka. Udžbenici ostaju u školi, domaća zadaća se piše u školi, što su velike prednosti u 

odnosu na dosadašnji način obrazovanja. U kontaktu sa ravnateljima škola, učiteljima i 

obiteljima opći dojam je da su cjelodnevnom školom na našoj županiji zadovoljni i roditelji i 

učitelji, a prije svega i učenici koji imaju mogućnost sudjelovanja u izvannastavnim i 

školskim aktivnostima koje su besplatne, a do sada nisu imali takve prilike. Program je 

eksperimentalan i još uvijek ima nedostataka, no prilagođavat će se potrebama učenika. Tim 

programom se školama osigurava i uređenje i opremanje. Te 4 škole dobile su od 300.000 do 
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450.000 € za građevinske radove i opremu (Bukovica 300.000 €, G. Bazje 300.000 €, Zdenci 

320.000 €, Suhopolje 400.000 €) razmjerno broju učenika. Županija je provela postupke 

nabave za građevinske radove, klimatizacijske uređaje, kuhinjske uređaje, informatičku i 

sportsku opremu, te glazbene instrumente. Rok za sve te radove je rujan 2024.g. Još trebamo 

ugovoriti 4 nova kombija za sve 4 škole koji bi služili za prijevoz prehrane u PŠ, te prijevoz 

učenika na natjecanja i sportske aktivnosti. Ukupno je odobreno 1.330.000 € za sve 4 škole. 

Ostalo je još ugovoriti oko 800.000 €. Prva smo županija u RH koja je provela ovoliki broj 

postupaka nabave, a te škole će prve u RH imati adekvatne uvjete po EU standardima! 

Očekujemo i velike investicije kroz Nacionalni plan oporavka i otpornosti, 2 nove škole 

(Pitomača i Orahovica), nekoliko sportskih dvorana…  

 MARIJO KLEMENT – pozdravio je nazočne i slušatelje te zahvalio na pitanju o ovoj 

vrlo važnoj temi. U travnju 2023.g. krenuo je jedan od najznačajnijih projekata – ulaganje u 

prometnu infrastrukturu. To je naša brza cesta Zagreb-Vrbovec-Bjelovar-Virovitica-Terezino 

Polje. Radi se dionica od 57 km. Ukupna vrijednost investicije je 332 mln €. U RH su dvije 

ceste ušle u operativni Program Kohezija i konkurentnost 2021.-2027.g., a naša cesta stoji u 

iznosu od 80 mln €. U ovom trenutku izvode se radovi na dionici od 22,5 km, a ukupna 

vrijednost tih radova je 78,7 mln €. Radi se Donji Farkaševac-Bjelovar dužine 16,9 km i 

radovi su u završnoj fazi. Veseli nas što su krenuli i radovi prema Zagrebu iz smjera 

Virovitice, radi se o dva ugovora tj. projektu čvorišta u Virovitici i trasi ceste dužine 5,5 km 

koja spaja Viroviticu i Špišić Bukovicu. Radovi idu planiranom dinamikom, a rok završetka je 

24 mjeseca od trenutka uvođenja u posao (travanj 2023.g.). Donijeta je 1. ožujka Odluka o 

odabiru izvođača za dionicu od Bjelovara prema Bulincu, ukupne vrijednosti malo veće od 55 

mln €. Ocjenjuju se ponude, te će se uskoro krenuti s radovima prema našoj županiji. Ostaje 

nam još dionica od oko 30 km od Bulinca do Šp. Bukovice. Prema dogovoru s Hrvatskim 

cestama ugovor bi trebali imati do kraja 2024.g. Sve to bi trebalo biti realizirano do 2027.g. 

No ne bavimo se samo time – cilj nam je povezati istok županije sa sjedištem županije 

Viroviticom. Radi se o Podravskoj brzoj cesti Varaždin – Ilok čija jedna dionica je već 

izvedena (sjeverna obilaznica Grada Virovitice), a napravljen je i spoj prema Suhopolju. Čeka 

nas dionica od Suhopolja prema Slatini dugačka 23 km za koju je izdana lokacijska dozvola i 

napravljeni su glavni projekti. U našem upravnom odjelu rade se izvlaštenja i kada to završi 

ići će se u izdavanje građevinske dozvole pa uskoro očekujemo i raspisivanje natječaja. Time 

bismo imali spojenu Slatinu i Viroviticu, a Viroviticu sa Zagrebom. Time će Virovitica postati 

jedno od glavnih prometnih središta u RH! Kroz našu županiju prolaze dvije državne ceste 

(DC 2 i DC 5) koje je potrebno rekonstruirati. Radi se na dionici od Suhopolja do Slatine po 

fazama i 4,2 km kroz Čačince. Imamo i prugu koja prolazi našom županijom. HŽ 

infrastruktura je 2021.g. završila obnovu pruge od Virovitice prema Pitomači, proveden je 

postupak Javne nabave od Pitomače prema Kloštru Podravskom, a u travnju očekujemo 

početak i tih radova kako bi se podigla brzina na toj pruzi. Ugovoreni su radovi od 1,9 mln € 

na obnovi 9 željezničko-cestovnih prijelaza (u Virovitici su završena 2 prijelaza koji su u 

testnoj fazi i bit će pušteni u rad kroz desetak dana). HŽ Infrastruktura radi i na izgradnji 

mosta preko Voćinke i Vojlovice vrijednosti 2,3 mln €. U planu je da se obnovi dionica pruge 

Daruvar-Pčelić dužine oko 41 km, vrijednosti 50 mln € (osiguran je kredit). Kada 

dokumentacija bude gotova ići će se na raspisivanje natječaja za izvođenje radova. Sjetite se 

poplavljenog vrtića u Čačincima – očekujem da se u travnju napravi propust ispod pruge. HŽ 

nabavljaju električne vlakove i rade se 2 punionice električnih vlakova u RH (u Virovitici 

gdje se izvode radovi i u Bjelovaru), a raspisan je i natječaj za obnovu kolodvora u Virovitici. 

Imate li još pitanja, na raspolaganju sam! 

 LAHORKA WEISS – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla veliku važnost 

cestovne povezanosti iz perspektive Hitne medicine i sanitetskog prijevoza jer će se puno brže 
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stići na odredište sigurnijim cestama. Izuzetno smo zadovoljni novom Mrežom hitne medicine 

koja je stupila na snagu 16.11.2023.g. Mi smo još od 2019.g. putem oblika nadstandarda 

financirali Timove u Pitomači i Orahovici, a novom Mrežom ti timovi su uvršteni u Mrežu 

hitne medicine na način da će se financirati putem sredstava HZZO-a. U ispostavi Pitomača 

smo sa 3 Tima I sa liječnikom dobili 5 Timova I sa liječnikom. Isto tako na području 

ispostave Orahovica sa 3  Tima I sa liječnikom dobili smo 5 Timova sa liječnikom. To za 

našu županiju znači da 0-24h 365 dana u godini imamo na raspolaganju 4 liječnika koji u 

svakom trenutku mogu izaći na hitne intervencije! Osim toga imamo i po dva Tima II u 

ispostavi Virovitica i u ispostavi Slatina. U novoj Mreži imamo 20 liječnika timova HM. 

Trenutno imamo zaposleno 17 liječnika i za sada je dosta dobra popunjenost timova. Tri 

liječnika koji nam nedostaju popunjavamo vanjskim suradnicima. Novom Mrežom planirano 

je i povećanje Mreže sanitetskog prijevoza jer prema novom Zakonu o izmjenama i dopunama 

Zakona o zdravstvenoj zaštiti svi Zavodi za hitnu medicinu u sklopu svojih djelatnosti moraju 

imati djelatnost sanitetskog prijevoza. Naš ZZHM djelatnost sanitetskog prijevoza ima još od 

2013.g. tako da smo mi bili jedni među prvim. Kod masovnijih nesreća ili nedostatka kadrova 

imamo naše kolege iz sanitetskog prijevoza na raspolaganju. Dobili smo i povećanje Mreže 

sanitetskog prijevoza – do sada smo imali 10 Timova sanitetskog prijevoza + 1 dodatni, a po 

novom imamo 11 Timova sanitetskog prijevoza. Uvedena je i nova prijavno-dojavna jedinica 

sanitetskog prijevoza kako bismo na vrijeme mogli organizirati sanitetski prijevoz. U novoj 

mreži HM imamo i pripravnost HMP, mada još nije definirano tko će ga sačinjavati. To je do 

sada radio naš sanitetski prijevoz. Ove godine je ZZHM dobio značajnija sredstva i u tijeku je 

nabava 6 novih vozila (5 za sanitetski prijevoz i 1 za Hitnu medicinu). Nadam se da ćemo i u 

buduće određenom dinamikom zanavljati vozni park ZZHM VPŽ, bez obzira što smo 

proteklih godina nabavili 17 novih vozila, jer ona godišnje prelaze preko 1.200.000 km pa su 

potrebna i značajnija sredstva za održavanje tog voznog parka. Za nas je od velikog značaja 

gradnja brze ceste koja će nam olakšati pristup našim ustanovama, pogotovo kod hitnih 

prijevoza! Ukupna vrijednost vozila koja nabavljamo je oko 475.000 €.   

 ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – Klub vijećnika Domovinski pokret – MOST - HSU-

SU – ZELENA LISTA – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da ima 3 pitanja. Radovi 

na izgradnji kanalizacije u Općini Voćin započeli su 2015.g. (ili čak nešto prije) i financirani 

su iz predpristupnih fondova EU iz programa IPARD. Projekt je imao 6 faza, a paralelno se 

radilo i na izradi dokumentacije za izgradnju kanalizacije za naselja Bokane i Ćeralije. Od 

svih velikih projekata izgrađena je samo upravno pogonska zgrada u kojoj su svoje sklonište i 

smještaj našle ovce?! U cijelom Voćinu je prije prošlih lokalnih izbora postavljeno oko 1 km 

cijevi! Kada su županijski čelnici prerezali vrpcu i proslavili svoj uspjeh, strojevi i materijal 

su nestali! Voćin, Bokane i Ćeralije tim tempom gradnje kanalizaciju vjerojatno neće dobiti 

do sljedećeg stoljeća (ili možda sljedećih izbora)! Takvih primjera u RH ima bezbroj i može 

se zaključiti zašto EU ured europske istražiteljice u RH nije poželjan! Da li je županija 

upoznata na koji način njene općine i gradovi troše europski novac kako se ne bi ponovo 

dogodilo da EU istražiteljica istražuje našu županiju! To bi bilo vrlo loše za imidž naše 

županije i privlačenje investicija na ovo područje! Kada će građani Općine Voćin ući u XXI 

stoljeće i priključiti se na izgrađene sustave? Ili možda građani Općine Voćin vama nisu 

uopće važni?! Osim kada treba popraviti demografsku sliku županije za državne statistike! Na 

drugo pitanje djelomično je odgovorio dožupan, ali ću ga ponoviti jer želim malo veće 

izvješće! Bliži se godišnjica velikih poplava koje su zadesile našu županiju, posebno Dječji 

vrtić „Lipa“ u Čačincima koji je poplavljen do krova. Nakon analiza kao glavni krivac za 

nesreću detektirane su Hrvatske željeznice koje nisu izvršile sanaciju dijela pruge, što je 

izravno dovelo do katastrofe tolikih razmjera. U kojoj fazi se nalazi sanacija vrtića? Da li su 

HŽ izvršile svoj dio radova kako se poplave više ne bi dogodile? Da li će županijske službe 
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prije davanja dozvole za rad obnovljenom vrtiću provjeriti da li su radovi HŽ-a izvršeni po 

svim propisima struke kako se neželjeni događaj više ne bi dogodio? Kada će djeca moći 

ponovo koristiti vrtić? Odjel traumatologije pri Službi za kirurgiju OB Virovitica od nove 

godine napustilo je 4 liječnika traumatologa i od 5 liječnika ostao je samo jedan! Nisu otišli u 

Irsku nego u Bjelovar, Našice, Daruvar. Sa očnog odjela OB Virovitica zadnje 3 godine otišle 

su 2 specijalistice ( U OB Koprivnica i DZ Đurđevac). Na dječjem odjelu ostalo je raditi samo 

3 specijalista pedijatrije, a vikendom dežuraju na ugovor o djelu pedijatrice starije od 70 

godina! I to po 48 sati što je zakonom zabranjeno! Pitanje za ravnatelja OB Virovitica – zašto 

je toliko loše i zabrinjavajuće stanje u našoj bolnici? Koliko mjesečno bolnica izdvaja novca 

za vanjske specijaliste budući da je izgubila svoje? Tko snosi najveću odgovornost za takvo 

stanje?  

  IGOR ANDROVIĆ – oba pitanja baš nemaju puno veze sa županijom i županijskom 

upravom. Možda bih trebao pozvati načelnika Voćina da dođe ovdje jer je većina oporbenih 

pitanja trebala biti upućena njemu. Pitanje u vezi kanalizacije, IPARD-a, tijeka radova – to je 

pitanje za komunalnu tvrtku čija je nadležnost područje Općine Voćin. Iskreno ne znam u 

kojoj je to fazi, niti koji je tijek radova. Na vaše pitanje imamo li suradnju sa svim općinama i 

gradovima VPŽ, rekao bih da imamo odličnu suradnju! Odgovaramo na svaki njihov zahtjev, 

pomažemo im, naša Razvojna agencija radi za svaku općinu i grad bez obzira koje su 

političke boje načelnici ili gradonačelnici! Suradnja sa svim načelnicima i gradonačelnicima 

je više nego dobra, a tehničko pitanje u vezi kanalizacije je za općinu ili komunalnu tvrtku, no 

možemo od njih zatražiti pisani odgovor i izvijestiti vas. Što se tiče mog praćenja trošenja 

europskog novca, imamo toliko projekata velikog obuhvata da jedva to stignemo pratiti. 

Građevinski projekti, infrastrukturni projekti, no naravno da sam u tijeku da svim projektima 

općina i gradova! Ne vidim da je do sada bilo nekih problema ili velikih korekcija projekata 

koje su provodile općine i gradovi. Sve kontrole su prošle i svi nositelji projekata su dobili 

sredstva za njihovu realizaciju. Dječji vrtić nakon poplave zbog obilnih padalina dobio je 

odlukom Vlade oko 600.000 € koliko je procijenjen troškovnik, da se dovede u prvobitno 

stanje. nabava je provedena,  izvođač je određen i radovi su u tijeku. Vrijednost projekta 

proširenja propusta ispod pruge je 350.000 €, a HŽ infrastruktura je ugovorila radove sa 

izvođačem. Radovi bi trebali početi u travnju kada bude zaustavljen dio prometa pruge od 

Pitomače prema Kloštru radi rekonstrukcije. Vjerujem da će proširenje propusta bitno utjecati 

na svaku buduću veliku kišu i riješiti problem plavljenja vrtića, nogometnog igrališta i 

prostorija kluba. Osim sredstava države za rekonstrukciju vrtića, isplaćena su i sredstva za 

rekonstrukciju prostorija nogometnog kluba Čačinci i vjerujem da će radovi biti uskoro 

gotovi. Djeca su iz vrtića privremeno smještena u prostorije OŠ.  

 DINKO BLAŽEVIĆ – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da vijećnica Ilijaš 

Baričević nema točnu informaciju. Od nove godine sa odjela za traumatologiju i ortopediju 

otišao je samo jedan liječnik. U najavi su možda još neki odlasci, no ne možemo sada tvrditi 

da će ih biti! Odlazak jednog ili dva liječnika iz sustava gdje radi preko 740 ljudi usudio bih 

se reći da je fluktuacija radne snage. Naši djelatnici odlaze u druge zdravstvene ustanove, ali i 

iz drugih ustanova dolaze k nama. Odlazak svakog medicinskog djelatnika je gubitak, 

pogotovo ako se radi o liječnicima. Svaki ravnatelj uključujući i mene, usmjerava sve svoje 

snage i trudi se da do toga ne dođe. Često puta ispunjavajući i uvjete koji nisu realni! Ako svi 

uvjeti budu ostvareni, a do odlaska ipak dođe, usudim se prokomentirati da se radi isključivo 

o osobnoj odluci. Odgovornost uprave, ravnatelja u tom momentu prestaje! Informacija o 

odlasku sa očnog odjela djelomično je točna. Otišle su dvije liječnice specijalistice 

oftalmologije (iz osobnih razloga jedna je otišla u Švedsku, a druga kući i jedno vrijeme nije 

niti radila, no poslije se zaposlila u DZ Đurđevac). U 2019.g. na odjelu pedijatrije smo imali 2 

specijalistice (3. na porodiljnom). U međuvremenu je jedna otišla u mirovinu i sretni smo što 
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možemo angažirati vanjske suradnike. U RH ima ustanova koje ne mogu minimalnu 

pedijatrijsku zdravstvenu zaštitu organizirati, a kamoli hitnu pedijatrijsku ambulantu 24 sata 

koja kod nas radi! Uz 2 specijalistice, 3 vanjske suradnice i 2 specijalizanta! S tako malim 

brojem, ponosno mogu reći da odjel funkcionira fenomenalno! Moram vas ispraviti i kad 

kažete da je općenito stanje loše – nikad bolja financijska situacija u OB Virovitica! Gubitak 

poslovanja 31.12.23.g. bio je rekordno mali. U 2019.g. gubitak poslovanja bio je 3,5 milijuna 

€, a mi 2023.g. završavamo sa gubitkom od svega 700.000 €! Rodilište je pred završetkom, 

fotonaponska elektrana vrijednosti 50.000 €, plaće (od sljedećeg mjeseca) nisu bile nikada 

veće i insinuacija loše situacije nije primjerena! Trošak vanjskih suradnika kreće se otprilike 

mjesečno oko 35.000 € iza ustanovu je jeftiniji nego angažiranje vlastitih liječnika dodatnim 

satima jer se plaća po paušalu! Sretni smo i kada možemo naći vanjskog suradnika po cijeni 

koja se neposredno pogađa, a tako smo smanjili i liste čekanja na ispod 270 dana! Bez 

vanjskih suradnika to ne bismo mogli.  

 MATE VUKUŠIĆ – Klub vijećnika SDP-HSPD – pozdravio je nazočne i slušatelje. 

Jedno pitanje mi je uzela kolegica u vezi bolnice, no demantirali ste ju. Meni je rečeno da 1 

liječnik odlazi 1. travnja, a drugi je pod otkaznim rokom, no vjerovat ćemo vama jer ste 

ravnatelj. Župan vidim dobro poznaje što će napraviti HŽ infrastruktura u Čačincima, no nije 

upućen što se dešava sa kanalizacijom u Voćinu. O tome sam do sada uputio 4 puta pitanje, a 

i vijećničko pitanje načelniku na koje nije odgovorio. Rekli ste da ćete to provjeriti jer se radi 

o novcu iz fondova EU! Od Udruge mljekara sam dobio informaciju da se raspisao natječaj u 

vezi sirane i da ima dosta zainteresiranih. Da li su te informacije točne g. Mijok? Provjeravao 

sam od 2012.g. do danas o čijim se sredstvima radi i ima kontradiktornih informacija. Neki 

tvrde da je to novac Ministarstva poljoprivrede (nacionalna sredstva), a neki da je to od 

Projekta Slavonija-Baranja-Srijem (novci EU). Radi se o oko 2,5 milijarde eura. Sve to mogu 

dokumentirati!      

  BOJAN MIJOK – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da se u sirani nešto 

pozitivno dešava! Raspisali smo natječaj 10. veljače i javilo se nekoliko investitora. Dvoje ih 

je došlo i u obilazak sirane i ostali su pozitivno iznenađeni njenim stanjem. Sve smo im 

poslali u elektronskom obliku po pitanju opreme i tehnologije, te su rekli da će analizirati 

sirovinsku bazu VPŽ i tržište da vide s kojim bi proizvodima krenuli u proizvodnju. 

Očekujemo njihov odgovor, te da će se prijaviti na natječaj kako bi dobili na upravljanje 

siranu. Mi kontinuirano razgovaramo sa mljekarima i dali smo im podršku u njihovoj 

proizvodnji, ali i da se budući pokretač sirane mora obratiti njima jer želimo da se tu prerađuje 

mlijeko isključivo s područja hrvatskih farmi. Od nastanka same ideje sirane 2012.g. do danas 

mljekarska proizvodnja je, na žalost, doživjela veliki pad. Veliki broj farmi se ugasio i mnogi 

su odustali od toga posla. Samim time sve je teže naći investitora u tom području. Situacija je 

kompleksna, no pokušavamo naći investitora koji će pokrenuti proizvodnju, riješiti sirovinsku 

bazu, kadrove i sve ostalo što mu bude potrebno. U siranu je uloženo 36 mln kn nacionalnih 

sredstava (Ministarstva poljoprivrede), te smo tada dobili i 14 mln kn za halu VIROEXPO. 

Na tih 36 mln kn županija je još dodala 5,5 mln kn i to je ukupna investicija naše sirane.        

 IGOR ANDROVIĆ – u međuvremenu sam se čuo sa načelnikom Voćina (porukama) 

te mi je rekao da Komrad nije uspio utrošiti novce i završiti projekt koji su osigurale Hrvatske 

vode. Komrad vodi vaš Klub, pa bi mogli njima postaviti pitanje zašto nisu uspjeli utrošiti 

novce koje su osigurale Hrvatske vode za izgradnju kanalizacije.  

 MATE VUKUŠIĆ – eto što je tehnika, trebalo vam je 4 godine da pošaljete poruku. 

Pretpostavljam da je sve tako kako je Bojan rekao, no nadam se da je netko napravio analizu. 

Mlijeka nema niti blizu kao prije 4 godine. Mljekari se žale da je problem podjela zemlje. 
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Obzirom da je Slovenac ostavio devastiranu siranu iza sebe, drago mi je da su potencijalni 

investitori zadovoljni viđenim i zatečenim. Nadam se da će konačno sirana biti u funkciji 

kako ste govorili još 2012.g. te da će zadovoljiti potrebe proizvođača mlijeka i potrošača. 

Previše je to novca da leži kao mrtvi kapital!   

 DINKO BEGOVIĆ - prelazimo na pojedinačna pitanja, prvi se javio Dario Vranek. 

 DARIO VRANEK – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da ima dva pitanja. U 

Proračunu VPŽ vidljivo je da će županija ove godine dodjeljivati bespovratna sredstva po 

Programu potpora male vrijednosti za poticanje razvoja poduzetništva i Program potpora u 

poljoprivredi VPŽ i dodjelu subvencija. Kada se može očekivati objava natječaja? Da li 

pripremate još nešto? Virovitičko-podravska županije je osigurala i ove godine sredstva za 

financiranje programa i projekata udruga. Koji je krajnji rok za prijavu projekata udruga i na 

koji način će se sredstva podijeliti?  

 BOJAN MIJOK – VPŽ od 2021.g. redovno raspisuje natječaj za dodjelu bespovratnih 

sredstava poduzetnicima po Programu potpora male vrijednosti za poticanje razvoja 

poduzetništva na području naše županije. Potpora je ove godine doživjela velik uspjeh i svake 

se godine javlja sve veći broj poduzetnika. Prihvatljivo korisnici te potpore su mikro i mali 

poduzetnici koji su registrirani po NKD djelatnosti C (proizvodnja i prerada). Oni će ove 

godine moći ulagati u osnovnu imovinu – nabavu strojeva, opreme, alata, nabavu računalne 

opreme, računalnih programa i sustava, poticanje izvoza i poticanje sudjelovanja na 

inozemnim sajmovima. Maksimalni iznos poticajnih sredstava po korisniku bit će 50% 

bespovratnih sredstava, najviše do 5.000 € po poduzetniku. Plan objave natječaja je krajem 

ožujka ili početkom travnja. Svi prihvatljivi troškovi bit će od 1. siječnja ove godine i nećemo 

kažnjavati poduzetnike koji su imali svoja ulaganja, ako su prihvatljiva. Raspisat ćemo i JP za 

dodjelu potpora malih vrijednosti u poljoprivredi i ruralnom razvoju. Korisnici su sva 

poljoprivredna gospodarstva upisana u upisnik poljoprivrednih gospodarstava na VPŽ 

(sjedište i ulaganje na području VPŽ). Potpore će biti do 2.000 € po poduzetniku, odnosno ne 

više od 50% prihvatljivih ulaganja. Uz dva najizdašnija programa provodimo i ostale 

programe (sufinanciranje kamatne stope za proljetnu i jesensku sjetvu). U veljači smo ga 

raspisali i već imamo 60 prijavljenih (rekord), no to je i za očekivati obzirom na cijene 

repromaterijala. Sufinanciramo kamatu (2%) po programu HBOR-a žene, mladi i početnici, 

kamatu po programu kreditom do konkurentnosti 2014.g., ali to su dugoročni krediti i uskoro 

će toj mjeri doći kraj. Sufinanciramo zakup poslovnog prostora u Mreži inkubatora i imamo 

50 stanara trenutno u Pitomači, Virovitici, Slatini i Orahovici. Ove godine provest ćemo i JP 

za sufinanciranje ulaganja i očuvanja tradicijskih obrta. Sve mjere koje županija provodi 

iznose preko 450.000 €, zahvaljujem svima na potpori i razumijevanju jer su se mjere 

pokazale kao jako dobre i poduzetnici nas mole da s tim mjerama nastavimo i dalje.          

 JASNA ABRAMOVIĆ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da je 

15.02.2024.g. objavljen na web stranici županije Javni natječaj za financiranje programa i 

projekata udruga, udruga od općeg interesa za VPŽ, braniteljskih udruga i DVD-a. Za 

projekte braniteljskih udruga u Proračunu VPŽ za ovu godinu osigurano je 32.500 €, za  

udruge od općeg interesa 45.000 €, te za DVD-e 7.000 €. Iznosi su značajniji u odnosu na 

iznose od prošle godine. Maksimalni iznos potpore po pojedinom projektu je 2.000 €. Novost 

ove godine je da se neće financirati projekt sportskih udruga s obzirom da je većini klubova 

(koji su se odazvali na poziv Sportske zajednice VPŽ) odobrena financijska potpora za 

njihove projekte (sportski rekviziti i oprema, te rad trenera) putem sredstava Ministarstva 

turizma i sporta, što je također VPŽ sufinancirala sa iznosom od 15%. U 2023.g. i 2024.g. za 

sportske udruge su osigurani značajni iznosi (preko 250.000 €), pa ih nismo uvrštavali u ove 
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natječaje. Prijave za sufinanciranje projekata i programa udruga traju još nekoliko dana (do 

18.03.) i sve zainteresirane udruge mogu se još uvijek javiti isključivo putem propisanih 

obrazaca putem web aplikacije SOM natječaji koja je novost od prošle godine. Na stranici su 

sve upute za prijavu te popis natječajne dokumentacije. Ta aplikacija je korak dalje u 

digitalizaciji županijske uprave i smatramo da će značajno olakšati i rad djelatnika županijske 

uprave jer im olakšava proces obrade prijava, ali i prijavu potencijalnim prijaviteljima. Sve se 

može napraviti od kuće putem mobilnih uređaja, tableta, računala…Aplikacija je jednostavna 

za rukovanje i reakcije s terena su pozitivne. Ostalo je još nekoliko dana za prijavu pa 

pozivam sve udruge koje to još nisu napravile, a imaju spremne projekte, da se jave putem 

propisanih obrazaca.   

 DINKO BEGOVIĆ – aktualni sat je gotov i iscrpili smo sat vremena. Određujem 

pauzu od 15 minuta.  

 Nakon pauze nastavilo se s radom prema utvrđenom dnevnom redu. 

 

  

Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Županijske skupštine  

Zapisnik je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Predsjednik 

je upitao ima li primjedbi na isti? 

Kako primjedbi na zapisnik nije bilo, uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno, sa 25 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

  Ovjerava se zapisnik sa 11. sjednice Županijske skupštine.   

 

Ad.2.) Donošenje Rješenja o razrješenju potpredsjednika Županijske skupštine 

 Prijedlog je utvrdio Odbor za izbor i imenovanja temeljem inicijative vijećnika 

oporbenih klubova u Županijskoj skupštini koji smo dobili uz  prijedlog akta. 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje te je jednoglasno 

(sa 25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Mate Vukušić razrješuje se dužnosti potpredsjednika Skupštine Virovitičko-

podravske županije. 

 

Predsjednik Županijske skupštine gospodin  Dinko Begović je zahvalio gospodinu 

Vukušiću  na dosadašnjem radu kao potpredsjednika Županijske skupštine. 
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Ad.3.) Donošenje Rješenja o izboru potpredsjednice Županijske skupštine  

 

Prijedlog je utvrdio Odbor za izbor i imenovanja temeljem inicijative vijećnika 

oporbenih klubova u Županijskoj skupštini koji smo dobili uz  prijedlog akta. 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno  

(sa 25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Nikolina Tomić bira se za potpredsjednicu Skupštine Virovitičko-podravske 

županije. 

 

 DINKO BEGOVIĆ – u ime svih nas čestitam gospođi Nikolini Tomić na izboru. 

 

 

Ad.4.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

ustrojstvu upravnih tijela Virovitičko-podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad.5.) Razmatranje prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za poslove župana i opću upravu, a predlagač Župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije. 
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Ad.6.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o visini turističke 

pristojbe na području Virovitičko-podravske županije za 2025. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o visini turističke pristojbe na području 

Virovitičko-podravske županije za 2025. godinu. 

 

  

 

 

Ad.7.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Savjeta 

mladih Virovitičko-podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju Savjeta mladih Virovitičko-

podravske županije. 

 

 

 

Ad.8.) Razmatranje prijedlog Zaključka o davanje mišljenja na prijedlog Mreže 

javne zdravstvene službe  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak 

je prihvatio i Odbor za društvene djelatnosti. 

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 
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Donosi se Zaključak o davanju mišljenja na prijedlog Mreže javne zdravstvene 

službe. 

 

 

 

 

Ad.9.) Razmatranje Godišnjeg Izvješća o provedbi Plana razvoja Virovitičko-

podravske županije za razdoblje od 2021. do 2027. godine za 2023. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Razvojna agencija VIDRA.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – Izvješće je napravljeno sjajno! Prema podacima TZ 

VPŽ iz sustava e-visitor u 2023.g. ostvareno je 51.615 noćenja na VPŽ što je 3083 noćenja 

manje u odnosu na 2022.g. Tijekom toga razdoblja iskorišteno je više od 1.638.000 €. Zašto je 

došlo do znatnog smanjenja broja noćenja?  

 

EMINA KOVAČ – pozdravila je nazočne i istakla da VIDRA samo skuplja podatke 

od nadležnih institucija, pa tako i od TZ VPŽ. Podaci su službeno izvučeni iz e-visitora, a 

možda su oni na terenu veći jer smo imali ovdje samo registrirani smještaj. Imamo objekte 

koji pružaju usluge smještaja, no ne nalaze se u statistici. Pokazatelj je pozitivan jer smo si 

zadali cilj od nekih 50.000 noćenja do 2027.g., a 2019.g. što je polazišna vrijednost imali smo 

40.778 noćenja i povećali smo broj noćenja za 837. Što je točno uzrok u prošloj godini, ispred 

VIDRE ne mogu dati konkretan odgovor. Svi skupa ćemo morati poraditi na promociji naših 

smještajnih kapaciteta. Možda konkretniji odgovor može dati direktorica TZ.  

 

MARTINA JAKELIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da se tu radi o zadnjih 10 

mjeseci i zato je broj noćenja bio manji. Na kraju kada se sve izračunalo ipak smo malo 

premašili prethodnu godinu pa su podaci pozitivni. Mi ćemo zajedno sa županijom raditi i 

dalje na povećanju broja smještajnih kapaciteta kako bismo dosegli broj koji smo si zadali za 

2027.g. Ove godine po prvi puta ćemo raspisati natječaj za privatne iznajmljivače za potpore 

za podizanje kvalitete. Vjerujemo da će to animirati ljude da otvaraju smještajne kapacitete. U 

Orahovici imamo veliko gradilište pa sigurno noćenja padaju i možda je i to razlog smanjenja 

broja noćenja. U Virovitici su noćenja porasla za 26%. Gdje su se odradili ozbiljniji projekti 

javne turističke infrastrukture, pridonijeli su tome da se sve više počelo otvarati privatnih 

smještajnih kapaciteta, te će broj noćenja rasti. Podaci iz prvih 10 mjeseci su se iznivelirali pa 

se vidi da nismo u minusu!   

 

Uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno (sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez 

suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Godišnje Izvješće o provedbi Plana razvoja Virovitičko-podravske 

županije za razdoblje od 2021. do 2027. godine za 2023. godinu. 

 

 

Ad.10.) Razmatranje Izvješća o radu: 

a) Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica u 2023. godini 
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b) Upravnog vijeća Dom zdravlja Virovitičko-podravske županije u 2023. 

godinu 

c) Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije u 

2023. godini 

d) Upravnog vijeća Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske 

županije u 2023. godini 

 

  Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade su naše zdravstvene ustanove, a predlagači njihova upravna vijeća. Izvješća je 

razmotrio i prihvatio Odbor za društvene djelatnosti. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio predsjednik je predložio da Izvješća 

prihvatimo kao informaciju pojedinačno, te su uslijedila izjašnjavanja. 

 

a) 

Sa 17 glasova za, bez glasova protiv i 8 suzdržanih glasova donesen je sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica u 2023. g.  
 

 b) 

Jednoglasno, sa 25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen je 

sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog vijeća Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije u 2023. g.  

 

c) 

Jednoglasno, sa 25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen je 

sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu 

Virovitičko-podravske županije u 2023. g.  

 

d) 

Jednoglasno, sa 25 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen je 

sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-

podravske županije u 2023. godini. 
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Ad.11.) Razmatranje Izvješća o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske 

županije u 2023. godini 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač  je Savjet mladih Virovitičko-podravske županije.   

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – na prošloj sjednici sam prigovarala na Proračun da je 

za mlade predviđeno malo novca. Ispričavam se župane – dobili su i više nego što su trebali! 

Stojim iza toga! Od mladih očekujemo da nam pomognu izgraditi županiju kakvu mladi žele 

u budućem razdoblju! Što se u Izvješću vidi kao jedna točka ispunjenja Programa – da ste 

bili u Gradskom muzeju! Radite projekte i podržat ćemo vas! Znate što vam je potrebno, što 

želite, kakvu budućnost vidite … Malo se potrudite i nemojte da to bude samo copy paste 

starih izvještaja i slika (koja ružno izgleda). Nisam htjela biti zločesta, samo konstruktivna i 

pomoći vam! Pomoći ćemo vam samo napravite projekt vezan za vas, a ne da to bude samo 

vaše druženje. Vi trebate biti naš savjet i pomoć nama. Ako vam je dovoljno 1000 €, što 

imam više za reći!   

 

ŽELJKO ROMIĆ – pozdravio je nazočne i istakao da je ova točka jedina u sklopu 

Koordinacije županijskih Savjeta mladih RH koja je prvi puta održana u VPŽ. Zahvaljujem 

županu na potpori da smo to mogli organizirati. Koordinacija djeluje od 2015.g., a do lipnja 

2023.g. nikada nije provedena na području VPŽ! Centar za posjetitelje Jankovac omogućio 

nam je da ugostimo mlade i pokažemo im što naša županija radi za mlade. Posjet muzeju bio 

je u sklopu trodnevnog boravka predstavnika 12 Savjeta mladih iz RH, predstavnika mladih 

Vlade RH gdje je prezentiran virovitički model financiranja visokoobrazovnih ustanova koji 

je jedinstven u RH. Prezentirali smo im što VPŽ radi zajedno sa Hrvatskim željeznicama – 

subvencionira prijevoz studenata. Posjet Muzeju bio je završni dio Konferencije gdje smo 

gostima pokazali najbolji slavenski muzej! Pogledate li i druge programe Konferencija do 

sada, uvijek je bio posjet najreprezentativnijoj kulturnoj ustanovi. Nismo izolirani od drugih 

zajednica i djelujemo na svim područjima.  

 

SANJA KIRIN – možda ne čitam izvješće kao vi, ali u njemu stvarno ima jako puno 

aktivnosti koje su mladi proveli! Nekom je čaša polupuna, a nekom poluprazna. Meni je 

očito polupuna. Vijećnici koji smo ovdje 4 godine u mandatu i imamo ozbiljnost u 

donošenju odluka i samom smislu Županijske skupštine, u koliko projekata vi sudjelujete?! 

U kakvim projektima vi sudjelujete? Mladi su radili na svojoj vidljivosti i mi koji ih pratimo 

kroz medije, uočili smo ih i nama su vidljivi. Zašto vama nisu vidljivi ne znam. Ne treba 

nastupati na taj način prema mladima jer će se desiti situacija da u Savjet mladih nitko neće 

htjeti ući! Zašto bi netko tu imao obaveze kada ima svoje slobodno vrijeme!? Mlade trebamo 

poticati, a ne kritizirati. Župane, ima li novca dajte im više jer će ga sigurno znati potrošiti na 

kvalitetne stvari!   

 

Uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 22 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa 

donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Izvješća o radu Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije u  2023. 

godini. 
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Ad.12.) Razmatranje prijedloga Programa rada Savjeta mladih Virovitičko-

podravske županije u 2024. godini 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Savjet mladih Virovitičko-podravske županije.   

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 25 glasova 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Usvaja se Program rada Savjeta mladih Virovitičko-podravske županije u 2024. 

godini. 

 

 

Ad.13.) Razmatranje prijedloga Odluke o otpisu potraživanja Virovitičko-

podravske županije po kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske 

županije za kreditiranje razvitka i obnove poljoprivrede 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 20 glasova 

za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o otpisu potraživanja Virovitičko-podravske županije po 

kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske županije za kreditiranje razvitka 

i obnove poljoprivrede. 

 

 

 

Ad.14.) Razmatranje prijedloga Odluke o razrješenju jednog člana Službeničkog 

suda za područje Virovitičko-podravske županije  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Odbor za izbor i 

imenovanja.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 25 glasova 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 
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Ines Hećimović razrješuje se dužnosti članice Službeničkog suda za područje 

Virovitičko-podravske županije, na vlastiti zahtjev. 

 

 

 
 U prigodi nastupajućeg Uskrsa predsjednik je svima zaželio Sretan i blagoslovljen Uskrs! 

 

 

 

Time je iscrpljen dnevni red sjednice pa ju predsjednik Skupštine u 11,55 sati 

zaključuje.  

 

 

 

  PROČELNIK                     ZAPISNIČARKA                 PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 

Ivan Horvat, dipl. iur.         Jadranka Miholović        Dinko Begović, dipl. inf. 

 

 

 

 

 


